

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site:http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail:mail@jcctm.edu.hk

家長通告 2024-2025/478 「試升評核」安排

敬啟者:

為培養學生良好的學習態度,並鞏固各階段的學習。現安排 <貴子弟>進行「試升評核」,以評估學生是否符合升級標準。有關詳情如下:

對象: 貴子弟 試升原因: 評核項目:	1. 操行評級未如理想;或 2. 全級總成績排名為全級最後 10% 、學習態度未如理想的學生;或 3. 學習態度皆未如理想,獲德育主任、班主任及科任老師共同提名的學生 [試升原因欄] 共分二個階段: 項目 時間 第一階段 完成為期四天的 7 月 14 日 (一) 至								
	第二階段	「」	「試升增潤課程」 應考「試升考試」			7月17日(四) 7月18日(五)			
試升增潤									
課程時間	14/7	15-17/7	中一	中二	中三	中四	中五		
表:	13:00-14:00	09:00-10:00	中	英	數	中	英		
	14:15-15:15	10:15-11:15	英	數	中	英	數		
	15:30-16:30 11:30-12:30		數	中	英	數	中		
4-5-71	#學生須於每天課程開始前 15 分鐘抵校。								
試升考試 時間表:	第一節 9:0	0-9.40	S1-S3 中	第一	節 9:00-10:	34-85 中			
	第二節 10:00-10:40		S1-S3 英				S4-S5 英		
	第三節 11:0		S1-S3 數		節 12:00-13:0		S4-S5 數		
結果公布 及跟進:	7 月 24 日(四)或以前校方將個別通知試升結果,並公布留級生面談安排及 試升學生領取書單等安排。								
注意事項:	1. 校方將按全學年操行表現、試升增潤課程的出席率和表現、試升考試的表								
	現及全學年成績表現來評估學生是否符合升班資格;未達到學校要求者,								
	學校有權要求該生留級。校方將個別通知有關同學及家長。								
	 學生需要待「試升評核」結果公布後,方可購買下學年書單的學習材料。 除獲學校事前批准外,學生如缺席「增潤課程」及「試升考試」,將直接 								
	列入「考	交事 前 批 准 外 考慮 留 級 名 單 活動等缺 席 理	」。學校不						



Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site:http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail:mail@jcctm.edu.hk

敬請家長督促 貴子弟用心準備試升評核。如有查詢,請致電2461 1555 與班主任聯絡。

祝暑期生活愉快,身心康泰!

此致 貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二五年七月九日



Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site:http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail:mail@jcctm.edu.hk

Parent Notice 2024-2025/478 "Promotion Assessment" Arrangement

Dear Parents,

To cultivate good learning attitudes among students and consolidate their learning at each stage, <your child> is scheduled to undergo a "Promotion Assessment" to evaluate whether they meet the promotion criteria. Details are as follows:

Target Students: Reasons: Assessment	with unsat 3. Students	anked in the state of the state	he b earn atisfi oral	ottom 10% ing attitude ied acader Education	o of thes; or nic print	heir g perfor	grade in ov rmance an	d learning	rmance and g attitudes, her.
Components:	Component					Date			
1	Stage 1	Completion of a 4-day "Promotion Course"			July 14 (Mon) to July 17 (Thu)				
	Stage 2	Taking the " Promotion Assessment "			July 18 (Fri)				
Promotion	14/7	15-17/7		S1	S2		S3	S4	S5
Course Schedule:	13:00-14:00 09:00-10:00			CHIN	ENG		MATH	CHIN	ENG
	14:15-15:15	10:15-11:15		ENG	MATH		CHIN	ENG	MATH
	15:30-16:30	11:30-12:30		MATH	CHIN		ENG	MATH	CHIN
Promotion Assessment Schedule:	# Students must arrive at Session 1 9:00-9:40 Session 2 10:00-10:40 Session 3 11:00-11:40		S S	S1-S3 CHIN Session S1-S3 ENG Session		ession 1 ession 2	9:00-10:00 10:30-11:30 12:00-13:00	S4-S5 CHIN S4-S5 ENG S4-S5 MATH	
Results Announcement:	The school will individually notify students of their provisional promotion results on or before Thursday, 24 July, along with details regarding interview arrangements for students required to repeat the year and textbook list collection for provisionally promoted students. All information will be communicated through official school channels.								
Notes:	 The school will assess students' eligibility for promotion based on their conduct throughout the academic year, attendance and performance in the Promotion Enrichment Programme, performance in the Promotion Assessment, and overall academic performance. Students who do not meet the school's requirements may be required to repeat the year. The students concerned and their parents will be notified individually by the school. Students may only purchase learning materials for the next academic year after 								



Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site:http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail:mail@jcctm.edu.hk

the Promotion Assessment results are announced.
3. Absences from the Promotion Course or Promotion Assessment without prior
approval from the school will result in the student being placed directly on the
"Consideration for Repeating List." The school will not accept reasons such as
travel, family visits, or overseas exchange activities on or after the day of
absence.
4. Special arrangements will be made for students participating in overseas
exchange programs.

Parents are kindly requested to encourage their children to prepare diligently for the Probationary Assessment. For inquiries, please contact class teacher at 2461 1555.

Yours sincerely,

Chan Yuet Ping

Principal

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

July 8, 2025